
Varmtvannsgruppen. 

        Elverum 09 .062017 

 

 

Til Elverum kommune ved Rådmannen. 

Vi i «varmtvannsgruppa» er meget interessert i at det avsettes midler og areal til framtidig nytt 

svømmeanlegg med varmtvannsbasseng i den 4.årige økonomiplanen med oppstart i2018, som nå 

skal legges fram. Partiene har forpliktet seg til dette! 

 «Folkehelsebyen Elverum» uten et svømme/varmtvannsbasseng- tilbud for alle, er ikke «helsebyen» 

verdig. 

Vi etterlyser at politikerne tar svømmeopplæringen til byens befolkning på alvor og følger opp med 

en god plan for utbygging av et nytt anlegg og følger opp Stortingets pålegg om økt 

svømmeferdigheter/krav for byens barn og unge. 

  

Med vennlig hilsen fra Interessegruppa for varmtvannsbasseng i Elverum 

Kari Næstad, Rolf Thomsen og Grete Nordbæk 


